
Beste gemeenteraad Haarlem 

Hierbij wil ik mijn zorg uitspreken over de handhaving van het vuurwerk beleid . Vanaf het moment 

dat het vuurwerk verkocht mag worden tot en met zeker nieuwjaarsdag wordt er bij ons in de buurt 

veel vuurwerk afgestoken terwijl dat volgens het beleid de meeste tijd verboden is. Mijn vriendelijke 

doch dringende verzoek is om maatregelen te nemen . De mensen die zich niet aan de regels houden 

komen hier gewoon mee weg. Als je beleid stelt moet je dit handhaven en niet gedogen. Helemaal 

afschaffen zou miz nog beter zijn zeker gezien alle vernielingen etc die hiermee gepaard gaan.  
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